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Torreds Vägförcning. Verksamhetsberättelse för 2024
M e d l e m s a n t a l

Den 31 december 2024 hade TVF 225 medlemmar uppdelade på 200 pennanentboende, 8fritidsboende och 17
tomter. Tre mastägare har avtal med föreningen men ingen rösträtt.

Vägnät
Föreningens vägnät omfattar 8964 meter. Det schablonberäknade värdet av vägnätet var 8037 763 kr innan
upprustningen isamband med VA-,saneringen (en ny värdeberäkning görs först efter begäran av Lantmätcrict i
samband med tomtbildning).
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Mandatperioden för styrelse och valberedning är tidsperioden mellan årsstämmorna. En ny styrelse tillträder
omedelbart efter stämman. Verksamhetsåret följer kalenderår, revisorer väljs därför kalenderårsvis och tillträder den
1januari, något halvår efter stämman.

F ö r e å r s s t ä m m a n E f t e r å r s s t ä m m a n

Styrelseledamöter; Thomas Lindquist (ordförande och
arkivarie), Nicklas Falk (sekreterare), Annika
Borgasgård f. Thalenius (kassör och vice ordförande),
Lena Olsson (webbmaster). Nicias Stenqvist gick in som
ordinarie och ersatte Frederic Grahn som arbetschef

Styrelseledamöter:
Thomas Lindquist (ordförande och arkivarie), Nicklas
Falk (sekreterare och vice ordförande), Annika
Borgasgård f. Thalenius (kassör, Nicias Stenqvist
(arbetschef) Lena Olsson (webbmaster).
Samtliga styrelseledamöter ingår iarbetsutskottet.
Suppleanter: Göran Gaveberg. Henrik Schylström,
Mette Undall-Behrend, Rasmus Wehlin och Oskar
Åkerlund.

Suppleanter: Göran Gaveberg, Johan Lundin. Henrik
Schylström, Nicias Stenqvist och Oskar Åkerlund.

Valberedning: Karl Wallroth, sammankallande, Bodil
Schönberg.

Revisorer: Anna Eek. Magnus Holmén. Revisorssuppleanter: Anton Holm, Thomas Lager.
S a m m a n t r ä d e n

Föreningen hade sin årsstämma 2024-05-22.
Styrelsen har haft 9protokollförda styrelsemöten.

Vägarbeten och underhåll
Vi har som vanligt utfört slaghackning av vägslänter och sopat upp flis efter vinterns halkbekämpning.
Då vi bytt entreprenör startade arbetet irriterande sent.

Byte av skyltar
Under årens lopp har trafikskyltar och vägnainnskyltar farit illa. Vi har sett igenom hela skyltbeståndet och bytt till
nytt och enhetligt. Hela vårt område har blivit prydligare.

Hastighetsgräns 40 km/h gick tyvärr inte
Efter stämmobeslut om sänkt hastighetsgräns iTorred från 50 till 40 km/h ^orde vi en ansökan till Länsstyrelsen.
Remissinstanserna Polismyndigheten Region Väst föreslog bifall men Trafikverket Region Väst avslag. Vi fick till
slut beskedet att Länsstyrelsen avslår ansökan om hastighetsgräns 40 km/li.
Vi har lagt alla turer iärendet på vår hemsida ”Ansökan om 40 km/h iTorred”. Det är intressant läsning.

Ny mötesplats
Vi har en ny skyltad mötesplats på krönet av Torredsvägen vid infarten till Veakärrs beteshagar.

Tunga transporter
Vi har haft en rusning efter tillstånd/dispens för tunga transporter. Många har känt ett behov att göra iordning sin
tomt efter VA-saneringens alla grävjobb. (Tillstånden är gratis för BK2 och normalt gratis för BK I. -Det som kan
bli dyrt är om man blir påkommen utan tillstånd).
S l u t o r d

Vi istyrelsen vill tacka för förtroendet att få sköta föreningens arbete.
På styrelsens vägnar. Torred 2025-05-05.

Valberedning: Oförändrat.

Thomas Lindquist, ordförande 7’VF


